
Zebranie Rady Rodziców w dniu 18 października 2018 roku – 
podsumowanie 
 

W dniu 18 października odbyło się w naszej szkole zebranie Rady Rodziców, na 
którym gościliśmy Panią Dyrektor Joannę Parfianowicz. Miało ono następujący 
porządek: 

 
1. Lista obecności. 

2. Pierwszy poruszony temat, to problem z zastępstwami z matematyki za Panią 
Gaczkowską, zwłaszcza w ósmej klasie, nie ma osoby koordynującej przerabiany 
materiał, jest chaos, niektóre tematy są realizowane powtórnie, inne w ogóle. Pani 
Dyrektor postanowiła, że Pani Wicedyrektor Bożena Golczyńska będzie 
odpowiedzialna za właściwą realizację programu. A szkoła w dalszym ciągu 
poszukuje nauczyciela matematyki. 

Udało się natomiast znaleźć nauczyciela języka polskiego, będzie to Pani Molska. 
Zastąpi Panią Annę Stasiuk. 

3. Zapadła decyzja, że nie będzie zakupu sceny do szkoły. Mamy obiecaną 
możliwość wypożyczania sceny z Dzielnicowego Ośrodka Kultury przy ul. Kajakowej, 
gdy będzie nam potrzebna. 

4. W grudniu przy okazji zebrań klasowych tradycyjnie będą zorganizowane jasełka 
i festyn świąteczny, na którym Rada Rodziców przygotuje kawiarenkę. Zebrania 
odbywać się będą jednego dnia – 20 grudnia (czwartek). 

5. W dniach 18, 19, 20 grudnia 2018 roku odbędą się egzaminy próbne 
ośmioklasistów, zajęcia pozostałych klas będą odbywać się normalnie. 

6. Będziemy kontynuować akcję zbiórki makulatury – Kosmoligę, mamy ustalone 
terminy wszystkich zbiórek w tym roku szkolnym: 24 październik - środa, 15 listopad 
– czwartek, 18 grudzień – wtorek, 20 luty – środa, 14 marzec – czwartek, 24 kwiecień 
– środa, 15 maj – środa, 13 czerwiec – czwartek. 

7. W tym roku szkolnym odbędzie się bal karnawałowy dla uczniów przed feriami 
zimowymi w dniu 25 stycznia 2019 roku. 

8. Powrócił temat dyskusyjnej przerwy śniadaniowej, zadecyduje większość, 
przeprowadzona zostanie ankieta wśród uczniów. 

9. Szkolny budżet partycypacyjny w roku szkolnym 2017/18, zwyciężyło 5 projektów: 

 - przedstawienie Balladyny, przygotowania w toku, spektakl w listopadzie na scenie 
Dzielnicowego Ośrodka Kultury przy Kajakowej; 



 - ściągawki na korytarzu, będą dopiero przygotowane; 

 - ściana do malowania kredą – w realizacji; 

 - ekran sufitowy w bibliotece, zakupiony, czeka na instalację; 

 - doładowanie biblioteki - zrealizowane. 

10. Ustalona została data pikniku szkolnego – 15 czerwiec 2019 roku. 

11. Problemy z WSIP.NET – nie wszyscy uczniowie dostali kody dostępu do 
podręczników . 

12. Zajęcia dodatkowe, jest ich mało, nie ma szansy na więcej w tym roku szkolnym 
ze względu na problemy lokalowe. 

13. Brak SKS w naszej szkole. Była propozycja pozyskania środków ze Szkolnego 
Związku Sportowego, nauczyciele w-f nie wyrazili chęci współpracy. Będziemy 
próbowali rozmawiać z Nimi na ten temat. 

14. Zostały zakupione z funduszy Rady Rodziców monitory do sali komputerowej, 
polisingowe, na rocznej gwarancji, 187 pln za sztukę. 

15. Rada Rodziców zamówiła rolety do sali gimnastycznej, niedługo będą 
montowane, koszt 10 000 pln. 

16.Na sali gimnastycznej jest zamontowana wentylacja, która zużywa duże ilości 
energii elektrycznej, stąd pomysł, by spróbować zamontować kolektory słoneczne 
korzystając z funduszy środowiskowych lub ewentualnie unijnych. 

17. Zaakceptowana przez Panią Dyrektor prośba, by wydłużyć przerwę obiadową 
z 15 minut do 20 minut, ponieważ dzieci nie dążą zjeść obiadu. 

18. Wpłaty na Radę Rodziców – propozycja, by określić stałą miesięczną kwotę 
i termin, a w ramach zachęty przeprowadzać konkurs procentowych wpłat w klasach. 

 

 

Sporządziła  

Katarzyna Wójtowicz 


